

Title (en)

Housing provided with a flexible cord for connecting this housing to an inert or moving object.

Title (de)

Halter mit einer flexiblen Schnur, die eine Verbindung dieses Halters mit einem unbeweglichen oder beweglichen Gegenstand erlaubt.

Title (fr)

Boitier muni d'un cordon souple permettant de relier ce boitier a un objet inerte ou vivant.

Publication

EP 0237965 A1 19870923 (FR)

Application

EP 87103598 A 19870312

Priority

FR 8603529 A 19860312

Abstract (en)

[origin: US4736604A] A housing (20) provided with a flexible cord (10) for connecting said housing to a living object or to an inanimate object, said housing receiving a plug (30) including two through cavities (31A, 31B) each of which receives a tag (11A, 11B) fixed to a corresponding end of the flexible cord, said housing including two shoulders (24A) each serving as an abutment for a corresponding one of the tags, said abutments ensuring, once the plug has been fully inserted into the housing, that both ends of the cord are definitively retained in the housing, said housing further including an abutment (34) defining an end-of-insertion position for the plug.

Abstract (fr)

Boitier (20) muni d'un cordon souple (10) permettant de le relier à un objet vivant ou inerte, ledit boîtier recevant un mandrin (30) comportant deux cavités transversales (31A, 31B) recevant chacune un embout (11A, 11B) fixé à une extrémité du cordon souple, caractérisé en ce que le boîtier comporte deux épaulements (24A) servant chacun d'appui à un embout du cordon souple, ces appuis assurant après introduction totale du mandrin dans ledit boîtier, la retenue définitive des deux extrémités du cordon dans le boîtier, ledit boîtier comportant en outre une butée en fin d'introduction (34).

IPC 1-7

A44B 15/00

IPC 8 full level

A44B 15/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A44B 15/00 (2013.01 - EP US); **Y10T 70/8703** (2015.04 - EP US); **Y10T 292/494** (2015.04 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 2631449 A 19530317 - PROTSMAN EDWARD J
- [A] FR 1195021 A 19591113 - SCHMIDT GEBR METALLWARENFAB

Cited by

AT525413A1; AT525413B1; WO2023036910A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

EP 0237965 A1 19870923; EP 0237965 B1 19890726; CA 1269243 A 19900522; DE 3760349 D1 19890831; FR 2595553 A1 19870918;
FR 2595553 B1 19880812; US 4736604 A 19880412

DOCDB simple family (application)

EP 87103598 A 19870312; CA 531792 A 19870311; DE 3760349 T 19870312; FR 8603529 A 19860312; US 2504587 A 19870312